

## Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap  
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

### Møtereferat

**Til:** Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap  
**Dato:** 28. apr. 2023  
**Tid:** 08:15 – 10:00  
**Sted:** Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo  
**Ordstyrer:** Ole Magnus Gaalaas-Hansen  
**Referent:** Håkon Wraa Måge

**Tilstede:** Håkon Wraa Måge  
Marta Helene Aasen  
Mathias Lind Høyning  
Marina Johansen  
Nora L. L. H. Auberg  
Elena C. G. Hjertø  
Thomas Elton Gundersen

**Fravær:** Nora L. L. H. Auberg

---

### V23/088 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

---

### V23/089 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Ole Magnus

- Har vært på Machiavelli-møte.

DMS v/ Thomas

- Har sendt mail til DMS-foreningene.
- Det står bra til med Machiavelli.
- ZP søker støtte.
- STV har gjennomført arrangement, og samler inn faddere til neste semester.
- ALU har valgt ny leder, skal muligens ha nytt arrangement.

Sekretariat v/ Håkon

- Intet å redegjøre.

Økonomi v/ Marta

- Har ikke fått midlene for i år.
- Sendt mail angående aktualitetssymposiet.





### **Kommunikasjon v/ Marina**

- Har laget posters til aktualitetssymposiet.

### **Arrangementer v/ Nora**

- Ikke til stede.

### **Arrangementer v/ Mathias**

- Har sendt flere mails om deltakere til aktualitetssymposiet.

### **Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Håkon**

- Intet å redegjøre.

### **Instituttstyret v/ Ole Magnus**

- Skal på instituttstyremøte neste uke.

### **Programrådet v/ Elena**

- Intet å redegjøre.

## **V23/090 Aktualitetssymposiet**

Ole Magnus redegjør:

- Aktualitetssymposiet er neste uke.
- Vi må få sendt ut alle arrangementer.
- Vi diskuterer budsjett, og hvilke arrangementer som skal ha mat.
- Vi noterer fremdrift i separat dokument.

*Dokumentet er unndratt offentligheten etter vedtektenes §3-13 andre ledd på grunn av personopplysninger.*

## **V23/091 Bachelorseremoni**

Ole Magnus redegjør:

- Vi fikk mail i går om at instituttet holder bachelorseremoni hvor instituttet betaler for dette.
- **Elena:** Foreslår at det nedsettes seremoni-komiteé. Kan tilby å stille med to studenter til denne komiteen.

## **V23/092-A Eventuelt (Samarbeidsarrangement)**

Nora redegjør:

- Vi har blitt kontaktet av en ny miljøgruppe på campus som lurer på om vi vil bli med på et eventuelt samarbeid.
- **Håkon:** Foreslår å utsette denne saken til neste uke siden det ikke er klart hvilken organisasjon det er snakk om.



## V23/092-B Eventuelt (Inneklima på lesesalen)

Thomas redegjør:

- Det er dårlig luft og ventilasjon på lesesalen.
- Foreslår å ta det opp til SVSU.

Møtet er hevet 09:58.

---

Med vennlig hilsen,

**Ole Magnus Gaalaas-Hansen**  
Utvalgsleder  
Fagutvalget for ISV

**Håkon Wraa Måge**  
Utvalgssekretær  
Fagutvalget for ISV

